
1 
 

ZAB.0022.23.2025 

Protokół nr 51/25 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 22 maja 2025 r.  

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 1000 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi złącznik do 

niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 50/25 z dnia 16 maja 2025 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno 

– finansowej Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2024 r. oraz prognozy sytuacji 

ekonomiczno - finansowej na lata 2025-2027.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad wnoszenia 

wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji przez Powiat 

Włocławski. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie 

Lubraniec oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec – 

Kruszynek. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Fabianki 

oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2905C Szpetal Górny – Kulin. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Chodecz 

oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2928C Modlibórz – Kłóbka – 

Chodecz.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie 

Baruchowo oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2920C Kowal – 

Dobrzelewice – Baruchowo. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Lubień 

Kujawski oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2928C Modlibórz – 

Kłóbka – Chodecz.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest 

Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienia drogi kategorii 

drogi powiatowej. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 50/25 z dnia 16 maja 2025 r.  
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Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor Powiatowego 

Centrum Zdrowia - Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych. 

Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z brzmieniem art. 53 a ust. 4 ustawy z dnia 

15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej, podmiot tworzący dokonuje oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej 

na podstawie przedstawionego raportu wraz z prognozą tejże sytuacji na kolejne trzy lata. Art. 

53a ust. 1 i 2 w/w ustawy nakłada na kierownika samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej obowiązek sporządzenia i przekazania podmiotowi tworzącemu raportu o sytuacji 

ekonomiczno-finansowej jednostki oraz prognozy sytuacji ekonomiczno-finansowej na 

kolejne trzy lata do dnia 31 maja każdego roku. Powiatowe Centrum Zdrowia - SPZPS 

wywiązując się z obowiązku nałożonego na kierownika, Dyrektor Powiatowego Centrum 

Zdrowia - Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 

przedkłada Radzie Powiatu we Włocławku raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 

2024 oraz prognozę na łata 2025-2027. Pan Dyrektor dodał, że jednostka jest finansowana 

ze środków Narodowego Funduszu Zdrowia i nie pobiera żadnych dodatkowych opłat i nie 

może prowadzić działalności prywatnej. Na dzień dzisiejszy prowadzi działalność 

w ambulatoryjnej opiece specjalistycznej, opiece psychiatrycznej, stomatologicznej, 

rehabilitacji leczniczej, ambulatoryjnej w zakresie świadczeń kosztochłonnych takich jak: 

kolonoskopia, gastroskopia oraz prowadzi działalność profilaktyczną. Dodatkowo uzyskuje 

przychody z badań diagnostycznych. Jeżeli chodzi o dalszą część raportu na uwagę zasługuje 

fakt, że za rok 2024 osiągnięto dodatni wynik finansowy w wysokości 1 262 407, 49 zł. 

W raporcie jest dokładnie wszystko opisane, co już było wykazane w bilansie jednostki za 

2024 r. Należy zwrócić uwagę na prognozę finansową na lata 2025-2027. Założenia 

początkowe są jasne i klarowne, czyli utrzymanie zrównoważonego budżetu, czyli kosztów 

do przychodów, ale trzeba też uwzględnić wiele elementów, na które w chwili obecnej nie ma 

się wpływu, ale mogą istotnie wpłynąć na plany w okresie 3 lat. Prognoza nie obejmuje zmian 

rozporządzeń Ministra Zdrowia jak i Narodowego Funduszu Zdrowia, ale dla ciekawości są 

kolejne zmiany, co w konsekwencji może doprowadzić do tego, że niektóre kontrakty nie 

zostaną wypełnione, ponieważ w pierwszej kolejności jednostka ma przyjmować 

pierwszorazowych pacjentów odsuwając pacjentów kontynuujących leczenie, dlatego w tym 

zakresie są prowadzone rozmowy. Jeśli chodzi o wskaźnikową analizę, to była również 

dokładnie przedstawiona w sprawozdaniu. Co może przyczynić się do niezrealizowania 

kontraktu? Największy problem ryzyka, na które jednostka nie do końca może się 

przygotować, to jest wzrost wynagrodzeń minimalnych do wynagrodzenia białego personelu 

tj. 12 % wzrost i czy będą na to środki i czy NFZ dołoży w postaci punktów. Druga sprawa to 

minimalne wynagrodzenia, które co roku są podwyższane. Dlatego wychodzi na to, że jeżeli 

taka sytuacja będzie wdrożona, to ok. 150 tys. zł będzie potrzebne miesięcznie 

na wynagrodzenia, przy równoczesnym wzroście energii elektrycznej, energii cieplnej, cen 

wzrostu wyrobów medycznych, których coraz mniej jest w aptekach. Są to ryzyka, z którymi 

jednostka już boryka się na co dzień. Najczęściej pojawiają się pytania, jak wygląda sytuacja 

z kadrą medyczną. Na początku współpracy dyrektora z powiatem było zatrudnionych 

70 lekarzy, a obecnie jest 100 lekarzy. Nie mniej jednak sytuacja jest trudna. Przykładem jest 

498 lekarzy psychiatrów dziecięcych, w związku z tym to zawsze będzie wielkim problemem, 

nie tylko dla naszej jednostki, ale w całym kraju są z tym problemy. Jak zawsze tak i teraz jest 

niska wycena, jeżeli chodzi o środki z Narodowego Funduszu Zdrowia i zawsze będzie 

„kością niezgody”. Planuje się na lata 2025-2027 utrzymanie stabilnej sytuacji ekonomiczno 
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– finansowej jednostki. Zakłada się kontynuację działalności zgodnie z ustawą 

o rachunkowości. 

Starosta dodał, że członkowie zarządu doskonale znają sytuację ekonomiczno – finansową 

jednostki, ponieważ przyjmowali sprawozdanie oraz bilans za rok 2024. Wiadomo, że kolejny 

rok został zakończony wynikiem dodatnim. Czynione są starania, aby jednostka się rozwijała 

zarówno pod względem infrastrukturalnym przy udziale środków jednostki. Zaciągnięto także 

zobowiązania na zakup tomografu i o tym też trzeba pamiętać. Powiat jest w trakcie 

pozyskiwania środków na rezonans, w trakcie aplikacji o kontrakt na te zadania, co powinno 

znacznie wpłynąć na dobrą sytuację finansową jednostki. Dobrze, że Pan Dyrektor o tych 

wszystkich zagrożeniach mówi, bo nikt nie jest w stanie wszystkiego przewidzieć. Jeżeli 

chodzi o lekarzy, to byłoby ich tysiąc i problem nie będzie rozwiązany, bo jedna instytucja nie 

rozwiąże problemu służby zdrowia w całym kraju.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny 

sytuacji ekonomiczno – finansowej Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2024 r. oraz prognozy 

sytuacji ekonomiczno - finansowej na lata 2025-2027. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Sławomir Sawicki – Zastępca Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy. Poinformował członków Zarządu, że przepis art. 11 ust. 2 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych zobowiązuje radę powiatu do uchwalenia statutu 

dla jednostek budżetowych, m.in. dla powiatowego urzędu pracy. W dniu 30 czerwca 2006 r. 

Rada Powiatu we Włocławku uchwałą nr XLIII/472/06 nadała statut Powiatowemu Urzędowi 

Pracy we Włocławku. Zmiany przepisów dotyczących rynku pracy i jednocześnie zadań 

wykonywanych przez powiatowe urzędy pracy spowodowały konieczność zmiany Statutu. 

Pan Dyrektor dodał, że zmian jest wiele, ponieważ będą dochodzą nowe formy pomocy 

w postaci bonu kształcenia ustawicznego, będzie możliwa szyba zmian w zasiłkach, odnośnie 

długości zasiłków, będzie zmiana wysokości zasiłku na 12 miesięcy dla 5 grup osób, które 

zostały wymienione w ustawie, znika zasiłek ten najniższy 80%, będzie tylko 100 i 120%. 

Zmieniają się stanowiska pracowników, doradcy zawodowi pozostają doradcami 

zawodowymi, z tym, że będą w trzech grupach. Nastąpi zmiana dotacji w doposażeniu 

stanowisk pracy, gdzie będzie w zależności od tego, na jaki długi okres, będą dwa rodzaje, 

dotacja 25 tys. zł i 40 tys. zł w zależności, czy na 12 miesięcy, czy 18 miesięcy. Zmiany są 

korzystniejsze dla pracodawców. Ponieważ w chwili obecnej było 30 tys. zł, ale przez okres 

24 miesięcy stanowisko musiało być utrzymane. Wymieniać by można jeszcze wiele, 

ponieważ ustawa ma 460 artykułów. Prace nad tymi zmianami rozpoczęły się od wielu 

miesięcy przy współpracy z ministerstwem. Były zgłaszane postulaty, które w części zostały 

uwzględnione, a niektóre nie uwzględniono. Są zmiany druków, zmienia się publikator. 

W związku z powyższym, w celu zachowania przejrzystości i ułatwienia korzystania ze 

Statutu, przedłożono projekt niniejszej uchwały w sprawie nadania nowego statutu 

Powiatowemu Urzędowi Pracy we Włocławku. 

Starosta dodał, że Pani Dyrektor brała czynny udział w pracach nad ustawą. Wszystkie 

zmiany okażą się podczas pracy, dotyczą samorządów. Informacje trafiały do powiatu 

również. Zmiany są także przy zakładaniu działalności gospodarczej i z tym związanych 

przepisach prawach. Starosta wskazał, że ma nadzieję, że ministerstwo Finansów znajdzie 
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rozwiązanie odnośnie podziału środków Funduszu Pracy, a z drugiej strony życie zweryfikuje 

niektóre zapisy. Kolejnym etapem będzie zmiana Regulamin Organizacyjnego jednostki.  

Pani Aneta Kwarcińska zapytała, czy będą zmiany w etatach? 

Pan Dyrektor odpowiedział, że zmian w etatach nie będzie. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że uchwała określa ogólne zasady wnoszenia, cofania 

i zbywania udziałów i akcji przez Powiat Włocławski, zarówno w formie wkładów 

pieniężnych jak i niepieniężnych, do istniejących oraz nowo utworzonych spółek w oparciu 

o ustawę kodeks spółek handlowych. Zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. g ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości rady powiatu należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych powiatu dotyczących określania zasad 

wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji przez powiat. 

Stosownie do art. 12 ust. 1 ustawy z dnia 20 grudnia 1996 r. o gospodarce komunalnej 

do wnoszenia wkładów oraz obejmowania udziałów i akcji stosuje się przepisy Kodeksu 

spółek handlowych oraz przepisy Kodeksu cywilnego z zastrzeżeniem innych ustaw, 

natomiast w zakresie zbycia akcji i udziałów ww. ustawa, w art. 12 ust. 2 nakazuje 

odpowiednie stosowanie regulacji art. 11 -16 ustawy z dnia 16 grudnia 2016 r. o zasadach 

zarządzania mieniem państwowym. Zasady określone w uchwale mają charakter ogólny. 

Rada Powiatu we Włocławku jako organ stanowiący określa zasady wnoszenia wkładów oraz 

obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji, natomiast dokonywanie 

poszczególnych czynności w tym zakresie należy do kompetencji Zarządu Powiatu. Starosta 

dodał, że Powiat Włocławski w najbliższym czasie będzie wdrażał dwa różne rozwiązania w 

związku z funkcjonowaniem nabycia udziału w Kujawsko – Pomorskim Transporcie 

Samochodowym bo to jest niezbędne do realizacji transportu na tych zasadach, które trzeba 

wprowadzić, a drugie to jest jeżeli powiat przystąpi do realizacji zadania „Budowa 

Powiatowego Centrum Sportu i Rekreacji”, to zamiarem powiatu jest to, aby było to 

realizowane przez spółkę samorządową można było uzyskać, bo taką spółkę trzeba będzie 

powołać, ale wcześniej trzeba przyjąć ogólne zasady przez Radę Powiatu. Co do zasady, to 

największą rolę ma Rada Powiatu a wszystko realizuje Zarząd. Jest to pewna nowość, ale 

trzeba z tym procesem ruszyć.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 

zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji przez 

Powiat Włocławski. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w roku 2023 zrealizowano inwestycję pn. 

„Rozbudowa drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec - Kruszynek od km 0+000 do km 6+225 - 

etap I". W ramach tej inwestycji wykonany został odcinek oświetlenia drogowego. Wartość 

wykonanego oświetlenia drogowego, na podstawie kosztorysu powykonawczego w/w 
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inwestycji, wyceniona została na kwotę 1.526.113,98 zł brutto. Zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt. 3 

ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. prawo energetyczne finansowanie oświetlenia 

zlokalizowanego w ciągu dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy, należy 

do zadań własnych gminy. W związku z tym przekazuje się Gminie Lubraniec oświetlenie 

drogowe w ciągu drogi powiatowej nr 2913C wykonane na terenie gminy Lubraniec, 

w ramach inwestycji „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2013C Lubraniec - Kruszynek od km 

0+000 do km 6+225 - etap I". Z uwagi na obowiązując/ dla w/w inwestycji termin gwarancji 

szczegółowe zasady oraz warunki przekazania określone zostaną w porozumieniu zawartym 

przez Gminę Lubraniec oraz Powiat Włocławski. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Gminie Lubraniec oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec – 

Kruszynek.  

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w roku 2017 zrealizowano inwestycję 

pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2905C Szpetal Górny -Kulin (ulica Dobrzyńska)". 

W ramach tej inwestycji wykonany został odcinek oświetlenia drogowego. Wartość 

wykonanego oświetlenia drogowego, na podstawie kosztorysu powykonawczego, wyceniona 

została na kwotę 395.657,78 zł brutto. Zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt. 3 ustawy z dnia 

10 kwietnia 1997 r. prawo energetyczne, finansowanie oświetlenia zlokalizowanego w ciągu 

dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy, należy do zadań własnych gminy. 

W związku z tym przekazuje się Gminie Fabianki oświetlenie drogowe w ciągu drogi 

powiatowej, wykonane w ramach inwestycji „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2905C Szpetal 

Górny - Kulin (ulica Dobrzyńska)". Szczegółowe zasady oraz warunki przekazania określone 

zostaną w porozumieniu zawartym przez Gminę Fabianki oraz Powiat Włocławski. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Gminie Fabianki oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2905C Szpetal Górny 

– Kulin. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w roku 2022 zrealizowano inwestycję pn. 

„Rozbudowa drogi powiatowej nr 2928C Modlibórz -Kłóbka - Chodecz - etap II". W ramach 

tej inwestycji wykonany został odcinek oświetlenia drogowego. Wartość wykonanego 

oświetlenia drogowego, na podstawie kosztorysu powykonawczego w/w inwestycji, 

wyceniona została na kwotę 989.049,72 zł brutto. Zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt. 3 ustawy z dnia 

10 kwietnia 1997 r. prawo energetyczne finansowanie oświetlenia zlokalizowanego w ciągu 

dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy, należy do zadań własnych gminy. 

W związku z tym przekazuje się Gminie Chodecz oświetlenie drogowe w ciągu drogi 

powiatowej wykonane na terenie gminy Chodecz, w ramach inwestycji „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 2928C Modlibórz - Kłóbka - Chodecz - etap II". Szczegółowe zasady oraz 

warunki przekazania określone zostaną w porozumieniu zawartym przez Gminę Chodecz oraz 

Powiat Włocławski. 
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Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Gminie Chodecz oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2928C Modlibórz – 

Kłóbka – Chodecz. 

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w roku 2016 zrealizowano inwestycję pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2920C Kowal -Dobrzelewice - Baruchowo od km 4+897 

do km 9+984 - etap II od km 7+878 do km 9+984". W ramach tej inwestycji wykonany został 

odcinek oświetlenia drogowego. Wartość wykonanego oświetlenia drogowego, na podstawie 

kosztorysu powykonawczego w/w inwestycji, wyceniona została na kwotę 145.715.52 zł 

brutto. Zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. prawo energetyczne 

finansowanie oświetlenia zlokalizowanego w ciągu dróg powiatowych znajdujących się na 

terenie gminy, należy do zadań własnych gminy. W związku z tym przekazuje się Gminie 

Baruchowo oświetlenie drogowe w ciągu drogi powiatowej wykonane na terenie gminy 

Baruchowo, w ramach inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej nr 2920C Kowal - 

Dobrzelewice - Baruchowo od km 4+897 do km 0+984 - etap I od km 7+878 do km 9+984”. 

Szczegółowe zasady oraz warunki przekazania oświetlenia określone zostaną w porozumieniu 

zawartym przez Gminę Baruchowo oraz Powiat Włocławski.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Gminie Baruchowo oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2920C Kowal – 

Dobrzelewice – Baruchowo. 

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w roku 2022 zrealizowano inwestycję pn. 

„Rozbudowa drogi powiatowej nr 2928C Modlibórz -Kłóbka - Chodecz - etap II". W ramach 

tej inwestycji wykonany został odcinek oświetlenia drogowego. Wartość wykonanego 

oświetlenia drogowego, na podstawie kosztorysu powykonawczego w/w inwestycji, 

wyceniona została na kwotę 851.499,76 zł brutto. Zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt. 3 ustawy z dnia 

10 kwietnia 1997 r. prawo energetyczne finansowanie oświetlenia zlokalizowanego w ciągu 

dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy, należy do zadań własnych gminy. 

W związku z tym przekazuje się Gminie Lubień Kujawski oświetlenie drogowe w ciągu drogi 

powiatowej wykonane na terenie gminy Lubień Kujawski, w ramach inwestycji „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2928C Modlibórz - Kłóbka -Chodecz - etap II". Z uwagi 

na obowiązujący dla w/w inwestycji termin gwarancji szczegółowe zasady oraz warunki 

przekazania określone zostaną w porozumieniu zawartym przez Gminę Lubień Kujawski oraz 

Powiat Włocławski. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Gminie Lubień Kujawski oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2928C 

Modlibórz – Kłóbka – Chodecz.  
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Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w odpowiedzi na wniosek Miasta Gminy Chodecz 

skierowany do zarządcy dróg powiatowych, w sprawie określenia nowych przystanków 

komunikacji zbiorowej przy drogach powiatowych powiatu włocławskiego, konieczne jest 

dokonanie zmiany w załączniku Nr 1 do uchwały nr XIX/204/12 Rady Powiatu 

we Włocławku z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat Włocławski 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów, zmienionej uchwałą nr XXVII/271/17 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

22 września 2017 r., uchwałą nr XXXIII/323/18 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 maja 

2018 r. uchwałą nr VII/64/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 18 czerwca 2019 r. oraz 

uchwałą nr XXVIII/232/21 z dnia 27 kwietnia 2021 r., uchwałą nr LX/459/23 Rady Powiatu 

we Włocławku z dnia 9 listopada 2023 r. oraz uchwałą nr VHI/63/24 Rady Powiatu 

we Włocławku poprzez dokonanie zmian w załączniku nr 1 tj. zmianę tabeli nr 12, 20 oraz 

dodanie tabeli nr 49. Określenie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego oraz warunków i zasad 

korzystania, następuje - w myśl art.l5ust.2 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 roku o publicznym 

transporcie zbiorowym w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ danej jednostki 

samorządu terytorialnego, tj. Radę Powiatu we Włocławku. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest 

Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Krzysztof Górecki – Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że w dniu 20 sierpnia 2024 r. na podstawie 

prawomocnej i ostatecznej decyzji z dnia 20 sierpnia 2024 r. Kujawsko-Pomorskiego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego oraz w związku z art. 10 ust. 5c w zw. z ust. 5e ustawy 

z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych odcinek drogi wojewódzkiej nr 270 od km 

7+782 do km 11+097 wraz z odcinkiem jednokierunkowym 0,828 km (DW 270 S) 

pozbawiony został dotychczasowej kategorii i zaliczony do kategorii drogi powiatowej. 

Na podstawie art. 10 ust. 5e ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych Rada 

Powiatu we Włocławku może, w drodze uchwały pozbawić kategorii drogi powiatowej 

odcinki drogi powiatowej o proporcjonalnej długości do odcinka drogi wojewódzkiej 

pozbawionego wcześniej tej kategorii w trybie art. 10 ust. 5e. W przypadku podjęcia przez 

Radę Powiatu ww. uchwały odcinki drogi powiatowej zostają zaliczone do kategorii dróg 

gminnych. Burmistrz Gminy Lubraniec został poinformowany o zamiarze podjęcia uchwały 

w terminie wymaganym ustawą, pismem z dnia 13.03.2025 r. Odcinki drogi powiatowej 

przewidziane do przekazania o łącznej długości ok. 2,35 km wg opracowanej opinii 

rzeczoznawcy budowlanego, nie spełniają kryteriów drogi powiatowej. W związku 

z powyższym przekazane zostaną Gminie Lubraniec. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienia 

drogi kategorii drogi powiatowej. 

 

Ad. 13 Sprawy różne 

Pani Aneta Kwarcińska podziękowała Panu Krzysztofowi Góreckiemu – Dyrektorowi 

Powiatowego Zarządu Dróg za zmianę organizacji ruchu w m. Godztwo. Jest tam duży ruch, 

ale problem został rozwiązany. 

 

Ad. 14 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 1045 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

Podpisy Członków Zarządu Powiatu: 

 

Roman Gołębiewski………………………………… 

 

Karol Antoni Matusiak  .…………………………… 

 

Jan Ambrożewicz   ………………………………… 

 

Anna Sława Kozłowska .…………………………… 

 

Aneta Kwarcińska  ………………………………… 

 

Protokół sporządziła: 

Elżbieta Insadowska  

 

  

 

  

  

 

 


